
                                                ЧОРТКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

                                                  ТЕРНОПІЛЬСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

                                                                ПРОТОКОЛ  

                                                                                                                                                                                                 

засідання комісії з питань  бюджету та економічного розвитку  Чортківської  міської ради 

VIII  скликання. 

 

17 грудня 2024 року                                                        

  м.Чортків.11:00 год               

  

Склад комісії – 5 чоловік                                                                                                                                  

                                         

                                         Присутні: 

                                                           Махомет Л.О. – голова комісі 

                                                           Скалій О.О. – секретар комісії 

                                                           Рудик С.М., Нагірний В.С. 

                                                           Відсутні: Батрин В.П. 

 

                                       

Запрошені: 

Дзиндра Я.П.- секретар міської ради. 

Гурин В.М.– заступник міського голови. 

Войцеховська Н.М. – заступник міського голови. 

Бойко Н.І. – начальниця фінансового управління. 

Керівники та головні бухгалтера комунальних підприємств, медичних закладів. 

 

Голова комісії Любомир Махомет ознайомив присутніх з порядком денним та запропонував 

прийняти порядок денний за основу. 

Голосували: «за» - 4, «проти» -0 «утримались» -0 

 

Запитав про наявність змін та доповнень до порядку денного. 

Поступила  пропозиція включити в порядок денний наступні питання: 

1.Про вступ до Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування «Асоціація об’єднаних 

територіальних громад». 

2.Про надання згоди на   прийняття в комунальну власність Чортківської міської територіальної 

громади нерухомого майна  по вул.Монастирська,2 В у м. Чорткові. 

3.Про припинення договору оренди нерухомого або іншого окремого індивідуального визначеного 

майна, що належить до комунальної власності Чортківської міської територіальної громади. 

4.Про внесення змін до рішення міської ради від 15 листопада 2020 року №1142 «Про затвердження 

додаткового переліку підприємств, установ організацій, що надають соціально важливі послуги 

населенню» 

5.Про внесення змін до рішення міської ради від 08 грудня 2024 року № 1760 

«Про затвердження Програм  розвитку та фінансової підтримки комунальних некомерційних 

підприємств на 2024-2026 роки. 

6.Про затвердження Програми фізичної культури і спорту на 2025 -2027 роки в Чортківський  міській 

територіальній громаді. 

 Голова комісії  запропонував прийняти порядок з  врахуванням внесених змін- в цілому. 



Голосували: «за» - 4, «проти» -0 «утримались» -0 

                                                       

                                                             Порядок денний 

 

1.Про затвердження  фінансових планів комунальних підприємств «Благоустрій», «Міськсвітло», « 

Парковий культурно –спортивний комплекс», « Ритуальна служба», «Чортків дім»,Чортківське 

виробниче управління водопровідно – каналізаційного господарства», «Чортківський  комбінат 

комунальних підприємств», «Чортківський міський транспорт» Чортківської міської ради на 2025 

рік. 

2.Про затвердження уточнених фінансових планів за III кварталу 2024 року, КНП «Чортківська 

центральна лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико – санітарної 

допомоги»,Чортківської міської ради, «Чортківська міська  стоматологічна поліклініка» Чортківської 

міської ради 

3.Про затвердження звітів про виконання фінансових планів за III  квартал  2024 року КНП 

«Чортківська центральна лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико – санітарної 

допомоги»,Чортківської міської ради, «Чортківська міська  стоматологічна поліклініка» Чортківської 

міської ради. 

4.Про заслуховування щорічного звіту міського голови про здійснення державної регуляторної 

політики Чортківської міської ради. 

5.Про надання згоди на передачу нерухомого майна. 

6.Про внесення  змін до рішення міської ради від 09  грудня 2022 року №1163 «Про затвердження 

Програми цифрової  трансформації Чортківської міської територіальної громади на 2023 -2025 роки» 

7.Про умови оплати праці міського голови у 2025 році. 

8.Про затвердження структури виконавчих органів ради та загальної чисельності в новій редакції.  

9.Про затвердження плану роботи Чортківської міської ради на I півріччя 2025 року. 

10.Про затвердження договорів з Чортківською міською радою. 

11.Про бюджет Чортківської  міської територіальної громади на 2025 рік. 

12.Про вступ до Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування «Асоціація об’єднаних 

територіальних громад». 

13.Про надання згоди на   прийняття в комунальну власність Чортківської міської територіальної 

громади нерухомого майна  по вул.Монастирська,2 В у м. Чорткові. 

14.Про припинення договору оренди нерухомого або іншого окремого індивідуального визначеного 

майна, що належить до комунальної власності Чортківської міської територіальної громади. 

15.Про внесення змін до рішення міської ради від 15 листопада 2020 року №1142»Про затвердження 

додаткового переліку підприємств, установ організацій, що надають соціально важливі послуги 

населенню» 

16.Про внесення змін до рішення міської ради від 08 грудня 2024 року № 1760 «Про затвердження 

Програм  розвитку та фінансової підтримки комунальних некомерційних підприємств на 2024-2026 

роки. 

17.Про затвердження Програми фізичної культури і спорту на 2025 -2027 роки в Чортківський  

міській територіальній громаді. 

 

Голова комісії Любомир Махомет  запропонував  розгляд питань порядку денного розпочати з 

питання №2 і №3  

1.Про затвердження уточнених фінансових планів за III кварталу 2024 року КНП «Чортківська 

центральна лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико – санітарної допомоги», 

Чортківської міської ради, «Чортківська міська  стоматологічна поліклініка» Чортківської міської 

ради 



Слухали: Ольгу Новосядлу – головного бухгалтера КНП «Чортківська центральна лікарня. 

Слухали: Ірину Ямнюк – головного бухгалтера «Центр первинної медико – санітарної допомоги» 

Слухали: Ірину Гонорську – головного бухгалтера «Чортківська міська  стоматологічна 

поліклініка»  

які детально ознайомили з уточненими  фінансовими планами  підприємств за IІІ квартал 2024 

року. 

ВИСТУПИЛИ : Любомир Махомет 

Голосували: «за» - 4 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

Засідання комісії залишила депутатка Скалій О. 

2.Про затвердження звітів про виконання фінансових планів за III  квартал  2024 року КНП 

«Чортківська центральна лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико – санітарної 

допомоги» Чортківської міської ради, «Чортківська міська  стоматологічна поліклініка» 

Чортківської міської ради. 

Слухали: Ольгу Новосядлу – головного бухгалтера КНП «Чортківська центральна лікарня» 

Слухали: Ірину Ямнюк – головного бухгалтера «Центр первинної медико – санітарної допомоги» 

Слухали: Ірину Гонорську – головного бухгалтера «Чортківська міська  стоматологічна 

поліклініка». 

Виступили: Любомир Махомет. 

Голосували: «за» - 3, «проти» -0, «утримались»- 0. 

     Висновок: проект рішення  погодити і рекомендувати винести  його на розгляд сесії  міської     

    ради. 

3.Про затвердження  фінансових планів комунальних підприємств «Благоустрій», «Міськсвітло»,    

« Парковий культурно –спортивний комплекс», « Ритуальна служба», «Чортків дім», Чортківське 

виробниче управління водопровідно – каналізаційного господарства», «Чортківський  комбінат 

комунальних підприємств», «Чортківський міський транспорт» Чортківської міської ради на 2025 

рік. 

Слухали: Ольгу Лозарчук -  головного бухгалтера КП «Благоустрій», 

Слухали: Марію Паскевич –головного бухгалтера КП «Міськсвітло», 

Слухали :Аню Коваль – головного бухгалтера КП «Парковий культурно – спортивний комплекс», 

Слухали: Ольгу Гловак – головного бухгалтера КП «Ритуальна служба» 

Слухали:  Івану Дубик - головного бухгалтера «Чортків дім» 

Слухали: Ольгу Лисак – головного бухгалтера Чортківського комбінату комунальних 

підприємств» 

Слухали:   Ірину  Польову   головного бухгалтера «Чортківський міський транспорт» 

Виступив:  Л. Махомет, Н. Войцеховська, В. Царик 

Голосували: «за» - 3, «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

4.Про заслуховування щорічного звіту міського голови про здійснення державної регуляторної 

політики Чортківської міської ради. 

Слухали: Андрія Натуркача – начальника відділу економічного розвитку та комунального майна, 

який  ознайомив  зі звітом про здійснення державної регуляторної політики. 

Виступили: Любомир Махомет 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії 

5.Про надання згоди на передачу нерухомого майна. 

Слухали: Андрія Натуркача -   начальника відділу економічного розвитку та комунального майна, 

якій ознайомив з проектом рішення. 



Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

6.Про внесення  змін до рішення міської ради від 09  грудня 2022 року №1163 «Про затвердження 

Програми цифрової  трансформації Чортківської міської територіальної громади на 2023 -2025 

роки» 

Слухали :Богдана Школьницького – начальника відділу електронних послуг, який ознайомив з 

проектом рішення. 

Голосували: «за» - 3, «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

7.Про умови оплати праці міського голови у 2025 році. 

Слухали: Наталію Гуменюк – начальницю відділу бухгалтерського обліку та фінансової звітності, 

яка  ознайомила з проектом рішення і запропонувала підтримати і винести на розгляд сесії.  

Виступили: Степанія Рудик 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

8.Про затвердження плану роботи Чортківської міської ради на I півріччя 2025 року. 

Слухали: Ярослава Дзиндру  - секретаря міської ради ,якій ознайомив з проектом рішення. 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

9.Про затвердження структури виконавчих органів ради та загальної чисельності в новій редакції.  

Слухали: Юлію Волинець в.о. начальника відділу персоналу та нагород ,яка детально ознайомила з 

проектом рішення. 

Виступили:  Алеся Васильченко, Любомир Махомет. 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

 

Голова комісії Любомир Махомет, запропонував  розглянути всі питання порядку денного, крім 

питання Про бюджет Чортківської  міської територіальної громади на 2025 рік до оголошення 

перерви в роботі комісії  до 16 год. 

 

12.Про вступ до Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування «Асоціація об’єднаних 

територіальних громад». 

Слухали: Ярослава Дзиндру –секретаря міської ради, якій ознайомив з проектом рішення. 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

13.Про внесення змін до рішення міської ради від 15 листопада 2020 року №1142»Про 

затвердження додаткового переліку підприємств, установ організацій, що надають соціально 

важливі послуги населенню» 

Слухали: Андрія Натуркача – начальника відділу економічного розвитку та комунального майна. 

Виступили: Любомир Махомет 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

14.Про надання згоди на   прийняття в комунальну власність Чортківської міської територіальної 

громади нерухомого майна  по вул.Монастирська,2 В у м. Чорткові. 

Слухали: Андрія Натуркача – начальника відділу економічного розвитку та комунального майна. 

Виступили: Любомира Махомет, 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 



 

15.Про припинення договору оренди нерухомого або іншого окремого індивідуального визначеного 

майна, що належить до комунальної власності Чортківської міської територіальної громади. 

Слухали: Андрія Натуркача – начальника відділу економічного розвитку та комунального майна, 

який ознайомив з проектом рішення. 

Виступили: Любомир Махомет, який запропонував  що у випадку відсутності листа від військової 

частини, дане питання  буде знято з порядку денного сесії 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

16.Про внесення змін до рішення міської ради від 08 грудня 2024 року № 1760 «Про затвердження 

Програм  розвитку та фінансової підтримки комунальних некомерційних підприємств на 2024-2026 

роки» 

Слухали: Оксану Карпінську, яка  ознайомила з проектом рішення. 

Виступили: Любомир Махомет, Наталія Войцеховська 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

17.Про затвердження Програми фізичної культури і спорту на 2025 -2027 роки в Чортківський  

міській територіальній громаді. 

Слухали: Віктора Нагірного – начальника відділу молоді та спорту, який ознайомив з прогамою, 

вказав обсяг фінансових ресурсів. 

Голосували: «за» - 3 , «проти» -0, «утримались»- 0. 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії . 

 

Голова комісії Любомир Махомет оголосив перерву до 16 год 

 

Продовження засідання  комісії з питань бюджету та економічного розвитку  16:00год 

Присутні  5 членів комісії. 

 

  Махомет Л., Скалій О.,  Рудик С., Нагірний В,  Батрин В.П. 

 

 Любомир Махомет  запропонував повернутися до розгляду  питання №1 порядку денного 

 і розглянути питання  Про  затвердження фінансового плану  комунального підприємства 

«Чортківське виробниче управління водопровідного-каналізаційного господарства» 

Слухали: Наталію Качур – головного бухгалтера управління ЖКГ. 

Виступили: Любомир Махомет. 

Голосували: «за» - 5 , «проти» -0, «утримались»- 0 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

 

10.Про затвердження договорів з Чортківською міською радою. 

Слухали: Надію Бойко – начальницю фінансового управління , яка ознайомила з проектом 

рішення. 

Виступили: Рудик Стефанія, Любомир Махомет. 

Голосували: «за» - 5, «проти» -0, «утримались»- 0 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії 

11.Про бюджет Чортківської  міської територіальної громади на 2025 рік. 

Слухали: Надію Бойко – начальницю фінансового управління,  яка детально пояснила про дохідну 

частину бюджету, а також про видаткову частину бюджету в розрізі  головних розпорядників 

коштів, одержувачів коштів та  програм. 



Виступили: Василь Батрин, Рудик Стефанія ,Любомир Махомет. 

Голосували: «за» - 5 , «проти» -0, «утримались»- 0 

Висновок: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

 

Голова комісії                                                                                        Любомир МАХОМЕТ                                                                                                                              

Секретар Комісії                                                                                   Олена СКАЛІЙ 
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